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Místo jednání: Praha Datum: 23.3. 2012 

Zapsala: Valentová Pořadové číslo: 29 

Distribu ční list: Hrubý, Bloudek, Resch, Čermák, Česenek, Uherka, Wolf, Berndt, Kurowski, Š ťastný, 
Zozulák, Vévoda, sekretariát 

Seznam ú častník ů:  

VV – Hrubý, Bloudek, Resch, Čermák, Česenek, Uherka, Wolf 

Revizní komise - Vévoda 

Sekretariát – Valentová 

Přílohy: Zásady p řístupu ČHS k ochran ě přírody 

Příští jednání: 18.-19.5., Malá Skála nebo Adršpach  

 
Č. Popis Vlastník Termín 

1.  Plnění úkol ů 

VV provedl kontrolu plnění úkolů a konstatoval, že úkoly byly 
splněny, vyjma úkolů týkajících se mládeže, které budou dokončeny 
v polovině dubna.  

Uherka do 15.4. 

2.  Koncepce nezávodního lezení v ČHS 

Z. Hrubý informoval o připraveném návrhu koncepce nezávodního 
lezení, s tím, že návrh v písemné podobě bude předložen na příští 
jednání VV.  

Hrubý příští jednání 
VV 

3.  Zásady p řístupu ČHS k ochran ě přírody 

VV schválil návrh zásad přístupu ČHS k ochraně přírody 
s připomínkami, které byly vzneseny během jednání. Zapracování 
připomínek, zveřejnění dokumentu na webu ČHS a předání AOPK 
ČR zajistí do konce března B. Valentová.    

Valentová 31.3. 2012 

4.  Zpráva Revizní komise na VH  

VV se seznámil se zprávou Revizní komise pro valnou hromadu 
ČHS.  

- - 

5.  Podmíne čná úprava návrhu rozpo čtu ČHS 

J. Bloudek informoval VV o možnosti navýšení dotace z rozpočtu 
MŠMT. Pokud k navýšení finančních prostředků skutečně dojde, 
měla by být předpokládaná částka 900 tisíc Kč uvedena v návrhu 
rozpočtu, aby ji bylo možno využít již v letošním roce, a to na 
projekty předložené komisemi v souladu s Koncepcí ČHS a na 
činnost oddílů. VV tento návrh schválil a uložil J. Bloudkovi předložit 
na VH alternativní návrh rozpočtu na rok 2012. 

Bloudek 24.3. 

6.  Návrh na úpravu vstupních poplatk ů 

J. Čermák navrhl doplnit již připravenou změnu vstupních poplatků a 
členských příspěvků tak, aby byly od roku 2013 zrušeny vstupní 
poplatky pro všechny členské kategorie, neboť se jedná o poplatek, 
který komplikuje vstup do ČHS, zejména v souvislosti 
s kombinovaným členstvím ČHS – OEAV. VV tento návrh schválil a 
uložil P. Reschovi přednést jej na valné hromadě jako alternativní 
návrh k již navržené úpravě.  

Resch 24.3. 

7.  Zástupce ČHS v Bezpečnostní komisi UIAA 

VV vzal na vědomí rozhodnutí S. Tally vystoupit z Bezpečnostní 
komise UIAA a rozhodl, že je třeba najít nového zástupce. 
Potenciální zájemce o členství v komisi osloví B. Valentová, kontakty 
poskytnou podle svých možností členové VV.  

členové VV neprodleně 
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8.  Rozdělení v ěcného pln ění od partner ů 

VV schválil rozdělení věcného plnění od partnerů, s tím, že bude 
posíleno nasměrování věcného plnění do soutěže Horolezec roku. 
Takto upravené rozdělení věcného plnění připraví a jeho realizaci 
zajistí sekretariát.   

sekretariát průběžně 

9.  Příprava valné hromady 

VV se věnoval přípravě valné hromady ČHS.  

  

 
Schválil: Z. Hrubý 


